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§ 16 Godkännande av föredragningslistan 
 

Sammanträdet inleds med en presentation från kommunchefen 

Anders Persson och punkten föregående protokoll kommer att tas 

upp efter presentationen. Punkt 5 utgår. Därefter godkänns 

föredragningslistan.  

 

 

§ 17 Val av justerare 
 

Ann-Charlott Nordlund väljs som justerare.  

 

 

§ 18 Presentation Anders Persson, 

Kommunchef. 
 

Kommunchef, Anders Persson berättar om sig själv och sin 

bakgrund. Kulturvetare i bakgrunden, startat eget och hade egen 

ateljé byggnadsvård möbelvård, arbetat på AF, med regional 

utveckling region Västerbotten, kulturchef mm.  

Utrycker att det är intressant och spännande med Norrbottniabanan 

och den utveckling det kan komma att innebära. 

Anders Persson inbjuder representanterna för 

intresseorganisationerna att berätta om sig själva och ställa 

eventuella frågor.   

 

 

§ 19 Föregående protokoll 
 

-Det är borttaget på hemsidan kring anhörigkonsulent.  

 

-Gällande parkering/badhus inget svar i dagsläget.  

 

-Frågan kommer att tas upp i samband med nästa sammanträde. 

 

FUB understyrker vikten om att det kommer ett svar gällande när 

åtgärderna kommer att ske.  
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-Sandning: Mona Andersson (S) har tagit upp frågan med chefen på 

COOP som kan säkerställa att sträckan sandas men det handlar om en 

kostnad och frågan kommer att tas upp med samhällsbyggnadschefen, 

Carin Elofson.  

 

-Protokollet läggs därefter till handlingarna. 

 

 

§ 20 Presentation Trafiksamordnare 

 

Punkten utgår. 

 

 

§ 21 Allmän information från kommunen 

 

 Planerade förändringar inom 

funktionshinderomsorgen, presentation 

av riskanalyser 
 

Socialchef, Jhonas Nilsson berättar att det har genomförts risk -och 

konsekvensanalyser på dagcenter och gruppbostäderna. De riskanalyser 

som är kopplade till individer presenteras ej i samband med 

sammanträdet. 

 

-Förändringar på Dagcenter.  

 

Förslag sedan tidigare är att minska bemanning från 3,9 till 3,0 

årsarbetare. Den senaste planerade förändringen är att den gula gruppen 

avvecklas och överförs till gruppen LEGO.  

Arbetstiderna justeras från 9-14 (tidigare från 9-15). 

 

 

Risker som har lyfts övergripande: Större grupper med färre personal 

därmed kräver större kunskap och en risk finns för att kvaliteten 

försämras. Åtgärd: ta fram en kompetensutvecklingsplan.  

Andra risker som identifierats är risker kopplade till exempelvis måltider 

samt på snickeriet.  
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Flertalet av de identifierade riskerna är på individnivå och dessa kommer 

att hanteras vid upprättanden av genomförandeplaner. Riskerna följs upp 

regelbundet och planen är att genomföra förändringar inom närtid.  

 

 

Frågor 

 

-Det inkommer en fråga kring lönen för utfört arbete, vad den ligger på 

och hur den beräknas.  

 

Socialchef, Jhonas Nilsson svarar att det är habiliteringsersättning det 

handlar om och Marie Viberg (C) svarar att det handlar om 35 kr för en 

hel dag och 18 kr halvdag. Även de senaste åren statsbidrag som 

sommarbonus och vinterbonus. Under 5 timmar handlar det om halvdag 

och över 5 timmar heldag.  

 

 

-Det diskuteras vidare sammanslagningen av grupperna och 

presentationen av de identifierade riskerna. FUB efterfrågar ett behov 

om ett möte utanför denna grupp för en genomgång av analyserna på 

individnivå.  

 

Socialchef, Jhonas Nilsson besvarar att ställning kring frågan inte kan 

tas i samband med sammanträdet.  

 

 

Besparing gruppbostäder 

 

 

Bäckvägen idag bemanningsgrad på 7,67 årsarbetare, här är förslaget att 

minska på bemanning men 0,45 tjänst och det innebär 7,22 istället för 

7,67. Förändringar sker genom anpassningar i schemat så att 

konsekvenserna ska bli så få som möjliga.  

 

 

Bergmästargatans personabudget tidigare gemensam med 

korttidsboendet och därmed svårare att analysera. Personalbudgeten på 

Bergmästargatan minskar med 0,6 årsarbetare och totalbemanning 7, 06 

årsarbetare.  
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-Det inkommer en fråga gällande möjligheterna till fritidsaktiviteter i 

förhållande till minskad personal. 

 

Socialchefen Jhonas Nilsson svarar att det kommer att tas hänsyn till 

aktiviteter genom individuella genomförandeplaner och dessa kommer 

att se olika ut beroende på behov men att bedömningen är att aktiviteter 

ska kunna utföras i samma utsträckning som tidigare.   

 

 

Riskanalys med handlingsplan: gruppbostäderna  

 

I samband med sammanträdet presenteras riskanalysen med tillhörande 

handlingsplan. Analysen är dock ännu inte undertecknad av alla parter. 

Analysen är gjord tillsammans med fackliga representanter kring 

förändringar på gruppbostäderna.  

   

Det presenteras och diskuteras ett antal punkter i samband med denna 

presentation. Det tas bland annat upp en risk kopplade till arbetet med 

värdegrunden, aktiviter mm och betonas vikten av en trygg och 

kompetent personal och vikten av att skapa trygghet.  

 

Det lyfts frågan om möjligheterna till att fortsätta ha bad på onsdagar. 

Socialchefen Jhonas Nilsson svarar tanken är att förändringen inte ska 

förändra möjligheten till badet. 

 

 

 

 Strategi för funktionshinderomsorgen i 

Robertsfors kommun 
 

Socialchefen Jhonas Nilsson informerar kring det planerade arbetet med 

att utveckla en strategi för Funktionshinderområdet. Strategin kommer 

att presenteras för utskottet. Det är inte planerat hur arbetet ska läggas 

upp men mest troligt kommer det att handla om en politisk grupp som 

kommer att bli sammansatt av politiker och tjänstemän samt olika 

referensgrupper.  
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§ 22 Rapporter från 

 Kommunstyrelsen med utskott 
 

Patrik Nilsson (S) informerar om de planerade händelser såsom 

planeringar att lägga en detaljbudget och arbetet med att utveckla 

verksamheter. Patrik Nilsson (S) lyfter de utmaningar kommunen står 

inför i förhållande till bland annat den demografiska utvecklingen, ökade 

investeringsbehov som kräver ekonomiska resurser.  

 

Patrik Nilsson (S) informerar om att trafikverket kommer att lämna 

järnvägsplan i höst vilket då innebär att kommunen kommer att behöva 

göra detaljplaner, skapa förutsättningar samt samhällsplanera på en hög 

nivå. Exempelvis kommer fotbollsplaner behöva flyttas. Förhoppningen 

är att en skiss i grova drag kommer kunna presenteras i samband med 

nästa sammanträde.  

 

 

 

Frågor 

 

-Det lyfts en fråga kring färdtjänstens inställelsetid. 

 

Patrik Nilsson (S) beskriver att upphandlingen sker inom kort samt att 

representanterna har blivit inbjudna för att diskutera vad som är av vikt 

när det gäller färdtjänst. Där enades deltagarna att inställelsetiden kan 

vara 30 min. Detta är målet men dock ingen garanti. Därav viktigt att det 

förs en dialog men att det även hittas juridiskt stöd för de krav som kan 

ställas.  

 

-Inkommer en fråga kring vem som är ansvarig om sjukdomssituation 

uppstår i färdtjänstbilen när det inte finns personal med i bilen.  

 

Patrik Nilsson (S) svarar att det är taxichauffören som är ansvarig för det 

som händer i bilen. Därav förs en dialog mellan chauffören och 

verksamheten för att säkerställa en säker resa.  
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-Kostnaden för tomma lokaler 

Socialchefen Jhonas Nilsson beskriver att avtalet gällande lokalen 

Humla var nyligen förlängd och avsett att gälla i tre år. Men efter en 

överenskommelse får avtalet avslutas tidigare än planerat men dock inte 

före årsskiftet. De kostnaderna har inte påverkat de åtgärder som föreslås 

nu och åtgärderna är inte planerade utifrån det.  

 

 

 Intresseorganisationerna 
 

FUB: beskriver att föreningen har i fokus i nuläget att fortsätta att 

bevaka medlemmarnas intresse gällande nerdragningar. 

 

SRF: Coronapandemin påverkade så att föreningen inte haft lokal 

verksamhet under sommaren. Frågan som bevakas just nu är 

färdtjänstupphandlingen.   

 

RTP: Beskriver de svårigheterna som finns med badet, grupperna är för 

stora och det behövs större mellanrum mellan grupperna då de möts i 

duschen. 

 

Demensföreningen: Har inte kunnat ha några direkta aktiviteter, dock är 

det 20 års jubileum år 2021 med förhoppning om att kunna ordna 

aktiviteter.  

 

Diabetesföreningen: Inga aktiviteter på grund av corona och hoppas på 

att det blir mer i höst. 

 

HRF: Ingen verksamhet, kontakten hålls med ett antal medlemmar för 

att skaffa apparater till medlemmar för ett bra pris, så den kontakten 

hålls. 
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§ 23 Övriga frågor  
 

 

-Hur förhåller sig kommunen till det kommande EU- direktivet om webb 

tillgänglighet. 

 

Patrik Nilsson (S) svarar att kommunen nu har fått mer kunskap kring 

vilka kriterier som ska uppfyllas. Kim Nilsson arbetar med detta 

intensivt.  

 

 

-Extra habiliteringsersättningen, när kommer den att betalas ut till 

brukarna? 

 

Socialchefen Jhonas Nilsson svarar att uppdraget är lämnat till 

enhetschefen för daglig verksamhet.  

 

-Röjning av sly framför lövlunden är på gång. 

 

§ 24 Nästa sammanträde 
 

Nästa sammanträde blir torsdagen den 5 november kl 10.00 

 

 

 
  


